

Fabio's words

Welcome to Reverend John-Nhan Tran

This Monday, with the grace of God, Archbishop Christophe Pierre, Apostolic; Nuncio in the United States, will ordain the new auxiliary bishop John-Nhan Tran in our Archdiocese of Atlanta. The new bishop was pastor of Mary Queen of Peace in the Archdiocese of New Orleans.

Father Tran was born on February 6, 1966, in Vietnam. He was nine years old when he and his family escaped from Vietnam and found refuge in the United States. He attended Don Bosco College in Newton, New Jersey and St. Joseph Seminary College in St. Benedict, Louisiana (1989). He obtained a master's degree in Divinity in Theology (1992) at the Notre Dame Seminary in New Orleans, Louisiana. He was ordained to the priesthood on May 30, 1992.

I ask you with all my heart to keep him in your prayers, so that he can bring to a happy end the Mission that God has entrusted to him; that of being able to guide us through the ways of love and salvation of God.

Reflection: The proclamation of Jesus in the Galilee of the Gentiles.

Since the time of the prophet Isaiah, the region of Galilee was seen with concern by the pious because the famous road to the sea passed through its paths and over it numerous caravans which went and came from Egypt to Damascus. Socio-cultural, political, religious, and economic developments came through trade, and it was the circle in which Galilee was debated. Many Jews lived uneasy, especially the defenders of the law, because by being in contact with the pagans, the Galileans ran the risk of becoming lost and therefore losing their faith. The Gospel of Matthew is considered a text for Jews converted to Christianity; however, it does not draw attention to the return of Jesus to Galilee after the baptism at the hands of John the Baptist. From there it begins there the proclamation of the kingdom of God, calling the first followers (fishers) from the serene lake of Galilee. Jesus extends the invitation to his new disciples, "come after me" and they accepted the invitation. Now the question for us is: when Jesus makes us the same invitation, what kind of answer do we have to him?

Palabras de Fabio

Bienvenida al reverendo John-Nhan Tran

Este lunes con la gracia de Dios, el arzobispo Christophe Pierre, Nuncio Apostólico en los Estados Unidos, estará ordenando en nuestra Arquidiócesis de Atlanta al nuevo obispo auxiliar John-Nhan Tran. El nuevo obispo fue párroco de Mary Queen of Peace en la Arquidiócesis de New Orleans.

El nuevo El padre Tran nació el 6 de febrero de 1966 en Vietnam. Tenía nueve años cuando él y su familia escaparon de Vietnam y encontraron refugio en los Estados Unidos. Asistió al Don Bosco College en Newton, Nueva Jersey y St. Joseph Seminary College en St. Benedict, Luisiana (1989). Obtuvo un Máster en Divinidad en Teología (1992) en el Seminario Notre Dame en Nueva Orleans, Luisiana. Fue ordenado al sacerdocio el 30 de mayo de 1992.

Les pido de todo corazón tengamos muy presente en nuestras oraciones al nuevo obispo de la Arquidiócesis, para que pueda llevar a feliz término esa Misión que Dios le ha encomendado; la de podernos guiar por los caminos del amor y de la salvación de Dios.

Reflexión: el anuncio de Jesús en la Galilea de los gentiles

Ya desde tiempos del profeta Isaías la región de Galilea fue vista con preocupación por los piadosos, pues por sus caminos pasaba la famosa vía al mar y sobre ella numerosas a caravanas iban y venían de Egipto a Damasco. Las novedades socio culturales, políticas, religiosas y económicas arribaban a través del comercio; era el círculo en el cual se debatía Galilea. Muchos judíos vivían intranquilos, sobretodo los defensores de la ley, pues en el contacto con los paganos, los galileos corrían el riesgo de volverse gentiles y por ende perder su fe. El evangelio de Mateo se considera un texto para judíos convertidos al cristianismo, sin embargo, no deja llamar la atención el retorno de Jesús a Galilea después del bautismo a manos de Juan Bautista, inicia allí el anuncio del reino de Dios, llamando a los primeros seguidores (pescadores) desde el sereno lago de Galilea. Jesús extiende la invitación a sus nuevos discípulos “síganme” y ellos aceptaron la invitación; ahora la pregunta es para nosotros: cuándo Jesús nos hace la misma invitación, cuál es nuestra respuesta?